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Zápisnica 

 

 

 

z 5.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Jankovce, konaného dňa 15.12 .2023 

o 17:00 v zasadačke obecného úradu Jankovce. 

 

 

 

Prítomní poslanci OZ: podľa prezenčnej listiny -  Jakuba, Jenčová, Šmajda 

 

Proram zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia a prečítanie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie. 

4. Schválenie programu zasadnutia. 

5. Informácia o činnosti a zisteniach kontrolórky obce. 

6. Prerokovanie návrhu VZN č.   1 / 2023 k miestnym daniam a miestnemu poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Jankovce 

7. Diskusia 

8. Schválenie návrhu na uznesenie 

9. Záver 

 

K bodu 1: Zasadnutie otvoril starosta obce Vasiľ.  Skonštatoval, že sú prítomní traja  poslanci z piatich  

a teda obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Ospravedlnil sa p. Stadničár a p. Veľas.   

 

K bodu 2:  Za zapisovateľa bol určený Vasiľ.  Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí a následne aj 

schválení poslanci  Šmajda a Jakuba 

 

K bodu 3: Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie prebehla jednohlasne – všetci súhlasili, aby 

komisie pracovali v rovnakom zložení: predseda  Jenčová, členovia Jakuba a Šmajda 

 

K bodu 4:  Program bol prijatý v predloženom znení.   

 

K bodu 5: Starosta obce oboznámil prítomných s výsledkom  finančnej kontroly  č. 7/2023 (kontrola 

vykonávania inventarizácie) a 8/2023 (kontrola výročnej správy), ktoré vykonala kontrolórka obce. Zároveň 

starosta obce oboznámil prítomných s odborným stanoviskom hlavnej kontrolórky obce Jankovce k návrhu 

rozpočtu na roky 2024 -26 a s návrhom plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Jankovce na         

1. polrok 2024. 

Následne oboznámil poslancov s rozpočtovým opatrením č. 6/2023, ktoré urobil starosta obce.  

Poslanci výsledky finančnej kontroly a úpravu rozpočtu vzali na vedomie a schválili návrh plánu kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky obce Jankovce na 1. polrok 2024. 

 

K bodu 6: Starosta obce oznámil, že k návrhu č. VZN č.  1 / 2023 k miestnym daniam a miestnemu 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Jankovce, ktorý bol zverejnený 

podľa zákona, neprišli žiadne pripomienky. Keďže obec dlhodobo doplácala za odpad a vzhľadom na to, že 

od nového roka ide opäť k zvýšeniu poplatkov za zber a uloženie odpadu, pričom obec by podľa prepočtu 

mala doplácať už až cca. 50% ceny za zber a likvidáciu odpadu, navrhuje sa zvýšenie poplatku za odpad na 

sumu 18,- Eur/osoba/rok. Zároveň sa upresňuje systém zníženia poplatku, keďže toto nastavenie 

v minulosti bolo nastavené nie celkom vhodne a časť občanov, ktorá mala poplatky odpustené alebo 

znížené, často produkovala viac odpadu, ako tí, ktorí platili za odpad plnú cenu. Navrhovaná cena pre okres 

Humenné bola na zasadnutí starostov k danej problematike navrhovaná vo výške 22,- Eur/ rok / poplatník. 

Ako jedna z mála obci v blízkom okolí máme nastavený vývoz každé dva týždne, aby sa optimalizoval 

počet vyvážaných kuka nádob, čo sa ale stále dostatočne nevyužíva. Pritom daný systém je v mnohých 

obciach v okolí Humenného zavedený už dávno, ceny mali podstatne vyššie ako v našej obci a pritom je 

tam často ešte limitácia počtu kuka nádob na domácnosť, čo u nás nie je zavedené a ani sa zaviesť 

neplánuje. Je len potrebné pochopiť, že ak nerešpektujeme nastavené podmienky, potom doplácame jeden 

na druhého. 
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Poslanci sa vyjadrili, že uvedený poplatok je veľmi vysoký, že občania budú nespokojní, ale nakoniec pod 

argumentáciou starostu obce a jeho zdôraznením, že budúci rok bude mimoriadne ťažký najmä z pohľadu 

materskej školy ( žiadal jej vyradenie zo siete škôl už tohto roku, ale ho nikto nepodporil), ktorú bude 

potrebné dofinancovať, návrh tohto VZN schválili tak, ako bol predložený. Za hlasovali všetci prítomní 

poslanci. Problematika bola starostom prejednaná aj s poslancami, ktorí sa nemohli zasadnutia zúčastniť a tí 

takisto nemali námietky vzhľadom na to, že sú oboznámení s vážnosťou stavu veci. Nie je možné na všetko 

doplácať a zároveň čakať, že tu bude rozvoj, spoločenské a kultúrne akcie a pritom nie je kto pomôcť so 

základným chodom obce, ako je kosenie, upratovanie, ...    

 

 

K bodu 7:  Diskusia sa venovala aktuálnemu stavu obce po zemetrasení. Starosta uviedol, že od 1.1.2024 

by mal nastúpiť na obec v rámci dotácie podporenej MPSVaR jeden muž, aby pomohol pri odstraňovaní 

následkov po zemetrasení. Iné obce majú ľudí zamestnaných od 1.12. tohto roka, ale u nás nebol žiadny 

vhodný kandidát na túto činnosť a jeho zabezpečenie sa podarilo až na poslednú chvíľu. Bude treba pomôcť 

s rôznymi prácami v obci a tiež opravovať kultúrny dom, kde premiestnenie nábytku a ďalšie nevyhnutné 

veci sám starosta nezvládne. Čakáme na projekt pre obnovu, ale tiež čakáme na to, ako sa vyvinie situácia 

okolo kostola, keďže je tam stále uzatvorená cesta. Je treba očakávať nárast poplatkov za energie, keďže na 

kultúrnom dome sa poškodili komíny – aj v medzistrope, kde nie je aktuálne prístup, navyše bohoslužby sa 

konajú v kultúrnom dome napriek jeho poškodeniu – ale v sále nehrozí priame nebezpečenstvo úrazu, čo 

však znamená, že platby za energie obce prekročia 30 MWh za rok a to môže byť problém v súčasnej 

problematike cien energií.       

Starosta informoval poslancov o pomoci občanom, ktorú pomáha obec sprostredkovať s Ministerstvom 

práce – obec dostala dotáciu 15 000,- Eur na daný účel, okrem toho mnohí žiadatelia dostali po 800,- Eur, 

obec získala tiež dotáciu 120 500,- Eur na opravu kultúrneho domu a sumu 10 000,- Eur na opravu budovy 

školy. Obec spolupracuje s Nadáciou pre rodinu z Prešovského samosprávneho kraja, od ktorej 11 

žiadateľov z obce dostalo spolu podporu 21 000,- Eur. Žiaľ, nie každý záujemca bol doteraz podporený.  

 

Starosta informoval o pomoci pri energiách, vďaka čomu obec na rozdiel od prepočtov zo začiatku roka 

ušetrila nejaké financie, ktoré využila na iné potrebné veci, prípadne sa presunú do rezervného fondu 

a využijú sa na obnovu. Rovnako bola odpustená bezúročná pôžička od MFSR v sume 4468,- Eur, ktorú 

obec zobrala v rámci situácie s ochorením Covid 19.  

 

 

K bodu 8:  Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie zo zasadnutia OZ, ktoré  

prečítal predseda návrhovej komisie p. Jenčová a za znenie ktorého zahlasovali všetci  prítomní poslanci. 

 

K bodu 9: Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a zasadanie OZ ukončil o 19:00 hod. 

  

 

 

V Jankovciach  15.12.2023 

 

 

Zapísal:               Vasiľ      ............................ 

 

Overil:              Šmajda      ............................ 

               

                                      Jakuba        ............................ 

 

      .............................................. 

      Jaroslav Vasiľ – starosta obce  


